
Optical Bonding

有机硅OCA  （＊Optical Clear Adhesive）

通过光学贴合实现极佳的视觉效果
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■ 经过耐环境测试后的透过率（1000小时的测试结果）
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■ 剥离强度（Peel3）
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Notes
●To the best of our knowledge, the information and statements on this brochure are believed to be true and 
reliable; however, the PRODUCTS described herein are sold

　WITHOUT ANY GUARANTEE OR WARRANTY INCLUDING THE IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY  
　AND FITNESS FOR PARTICULAR PURPOSES since the application and conditions of each use vary and change, 
　and are beyond the control of manufacturer and seller(s). The customers and users of the PRODUCTS shall  
　assume the responsibility for determining the suitability of the PRODUCTS based on their tests and for whatever 
　risks and liability associated with the use of the PRODUCTS.    NEITHER MANUFACTURER NOR SELLER(S) SHALL BE 
LIABLE EITHER IN TORT OR CONTRACT OR ANY OTHER CAUSE FOR ANY KIND OF LOSS OF PROFITS OR  
DAMAGE, INCIDENTAL, DIRECT, OR CONSEQUENTIAL, ARISING OUT OF OR IN CONNECTION WITH THE USE OF  
OR THE INABILITY TO USE THE PRODUCTS.

●It is highly recommended that users would not use the products shown in the brochure in medical applications,  
particularly for implantation use.

●The users shall be aware of the fact that silicone oil could bleed from αGEL(Alpha GEL). It is therefore that any 
user should be responsible for conducting reliability test in advance before delivering the products in the market.

●The Silicone-gel contains low molecular siloxane, which could be volatile.
●The seller or manufacturer shall not be responsible for any defects to the supplied product, unless it is proven that 

　the supplied product has defects attributed to the intent or negligence of the manufacturer. If that is the case a 
replacement product shall be provided. 

●The seller or manufacturer shall not be responsible for any recommendations, proposals and suggestions or 
matters not stated in this catalogue, unless otherwise agreed in writing and signed by duly authorized 
representatives of the seller or manufacturer.

●The customer shall be legally responsible for the import and export of the products of Taica Corporation. Please 
inform yourself about the laws and regulations of the relevant countries regarding import and export prior to 
your purchase.

●The technical information contained in this catalog is for explaining the typical operation and application of the 
product. Based on that information functionality in each individual application is not guaranteed, nor are the 
intellectual property rights or other rights of Taica or a third party granted.

●The copyright of this brochure belongs to Taica Corporation. It is prohibited to copy and to use the contents of 
this brochure without our prior consent.

 
●                               is a registered trademark of Taica Corporation in Japan and other countries.
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优异的耐候性
Weatherbility

FEATURE.1

－在严苛环境下依然维持高透明特性－ 优异的气体穿透率
Gas Permeability

FEATURE.4

－减少由外气产生的气泡－

独特的折射率
Refractive Index

FEATURE.5

－通过光的扩散，可提高亮度－

优异的柔软性
Flexibility

FEATURE.3

－同时兼备优异的冲击吸收性和应力缓和性能－

独特的粘弹性性能
Viscoelasticity

FEATURE.2

－从低温到高温能保持稳定的粘弹性性能－

具有十分优异的耐候性的硅胶，不易因热量和紫外线等引起变色

（黄变），且不易受温度变化影响，因此能在广泛的温度范围内发

挥稳定的性能，即使在严酷的环境下也能保持长期的稳定性。

有机硅OCA
（αGEL）

亚克力OCA
（竞品）

几乎不受温度影响，在-40℃至200℃的广泛温度范围内都能稳

定地发挥性能。此外，在特定频率带具有较高的振动传递特性，

所以可应用于多个领域。

具有优异的气体穿透性能，可以释放塑料材料产生的气体，从而

降低产生气泡的可能性。

通过减少显示器表面的光线折射，可以减少因角度原因而产生的

光线反射和图像扭曲。特别是在反射型显示器中，通过光线的扩

散，可以提高显示器整体的光线反射效果，实现亮度的提升。

优秀的柔软性能够抑制显示器的显示MURA、提高耐久性。

另外，在塑料材料的环境试验中，能够缓解由线膨胀差导致的应力，

并减少面板的翘起。

有机硅OCA
（αGEL）

亚克力OCA
（竞品）

有机硅OCA
（αGEL）

亚克力OCA
（竞品）

有机硅OCA
（αGEL）

亚克力OCA
（竞品）

有机硅OCA
（αGEL）

亚克力OCA
（竞品）

※此图片显示的是环境试验后发生黄变的样子 ※曲面・3D显示屏※户外广告显示屏

※車载触控反馈显示屏 ※电子墨水屏

※工业用平板电脑

［带来的效果］

稳定性 （高低温）

耐黄变性

［带来的效果］

稳定性 （高低温）

良好的触控反馈特性

［带来的效果］

折射指数1.41

光扩散

［带来的效果］

抗冲击

缓解应力

［带来的效果］

优异的气体穿透率

抑制气泡生成
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※动态粘弹性的温度依赖性的测量数据 ※此图片显示的是反射式显示屏在户外观察的效果。

※此图片显示的是环境测试后显示MURA的样子。

※此图片显示的是环境测试后的气泡形态（聚乙烯/OCA/聚乙烯，95℃×12小时）。

硬度

杨氏模量

全光线透射率

光谱透射率

黄变b*

雾度

折射率

密度

粘弹性Tanδ

针入度测量仪

电子万能试验机

拉伸破坏变形 电子万能试验机

雾度计

光谱仪

光谱仪

雾值计

阿贝折射仪

电子密度计

粘弹性测试仪

杯子 ：40ml

φ30mm×t12.7mm

φ25mm×t1.8mm
@10Hz

K120E ：t1.0mm
K95E ：t1.8mm

K120E ：t0.5mm
K95E ：t1.8mm

K120E ：t0.5mm
K95E ：t1.8mm
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K120E ：t0.5mm
K95E ：t1.8mm
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JIS K 2207
压缩弹性率

JIS K 6815-1
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1mm/min （压缩）
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［物性表］
大项

机械性能

光学性能

其他

小项 测试仪器 条件① 单位 K120E(-D) K95E(-D) 测试标准条件②




